
9)Usnesení ze zasedání č. 1/2022 Zastupitelstva obce Stražisko, 

                                    konaného dne  07. 11. 2022. 

  
   Zastupitelstvo obce schvalovalo: 

 

- Zastupitelstvo obce Stražisko hlasovalo o tom, že veřejná zasedání ZO budou nahrávána a tento audiozáznam 

bude zveřejněn na webových stránkách obce.  

 

Výsledek hlasování:    Pro:7  Proti:0  Zdrželi se: Mgr. M. Dvořáková, Mgr. R. Navrátilová 

 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

- Zastupitelstvo obce Stražisko určuje ověřovateli zápisu p. Tomáše Skácela a p. Renatu Navrátilovou, Mgr. a 

zapisovatelkou zápisu p. Dagmar Komárkovou.  

      Výsledek hlasování:    Pro:9  Proti:0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

       -Zastupitelstvo obce hlasovalo o programu zasedání dle jeho vyvěšení. 

        Výsledek hlasování:  Pro:9  Proti:0  Zdrželi se:0 

Usnesení č. 3  bylo schváleno. 

 -Zastupitelstvo obce hlasovalo o zřízení finančního, kontrolního a kulturního výboru. Kulturní výbor nebude pro 

toto volební období zřízen.  

Předsedou finančního výboru byl zvolen p. Tomáš Skácel, jako členové byli zvoleni p. Pavel Popelka ml. a pí. Jitka 

Kvapilová. 

Výsledek hlasování:   Pro: 9      Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

Předsedkyní kontrolního výboru byla schválena pí. Mgr. Marketa Dvořáková, členové kontrolního výboru jsou p. 

Ondřej Pospíšil a p. Roman Růžička. 

Výsledek hlasování:  Pro: 8              Proti: 0  Zdrželi se: p. Mgr. Dvořáková M. 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

-Zastupitelstvo obce hlasovalo o odměnách pro předsedy jednotlivých výborů, a to, že budou pobírat 500,-

Kč/měsíc. Ostatní členové Z.O. budou mít 250,-Kč/měsíc. Členové jednotlivých výborů budou rovněž pobírat 250,-

Kč/Q, jako tomu bylo doposud. 

       Výsledek hlasování   Pro:9   Proti:                   Zdrželi se:0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

-Zastupitelstvo obce hlasovalo o odměně pro místostarostu obce p. Pavla Busolína, a to: 3 000,-Kč/měsíc. 

      Výsledek hlasování:  Pro:8               Proti: 0     Zdrželi se: p. Busolín Pavel 



     Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

-Zastupitelstvo obce hlasovalo o určení zástupců do sdružení, ve kterých je naše obec členem. Pro Mikroregion 

Konicko, Region Haná a MAS byla jako zástupce zvolena paní starostka Kateřina Singrová. Do Vodovodu Pomoraví 

byl zvolen pan místostarosta Pavel Busolín. V případě potřeby se budou vzájemně zastupovat. 

Do Mikroregionu Konicko, Region Haná a MAS byla zvolena p. starostka Kateřina Singrová.  

Výsledek hlasování:    Pro: 8  Proti: 0         Zdrželi se: p. Kateřina Singrová 

Do Vodovodu Pomoraví byl zvolen p. místostarosta Pavel Busolín. 

Výsledek hlasování:  Pro: 8               Proti: 0                       Zdrželi se: p. Pavel Busolín 

Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

      -Zastupitelstvo obce odhlasovalo zvýšení ceny mikulášského balíčku z 80,-Kč na 150,-Kč/dítě. 

       Výsledek hlasování: Pro: 9              Proti: 0                        Zdrželi se: 0 

      Usnesení č. 9 bylo schváleno.  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

- Stanovení inventurních komisí v tomto složení: 

Hlavní inventurní komise: předseda p. K. Singrová, členové V. Hladká, D. Komárková, P. Busolín. 

OÚ-předseda K. Singrová, členové M. Dvořáková, P. Popelka ml., T. Skácel 

MŠ-předseda D. Komárková, členové I. Marková, A. Dedková 

SDH-předseda P. Busolín, členové P. Popelka ml., P. Popelka st. 

Knihovna-předseda p. B. Lužná, členové R. Navrátilová, D. Komárková 

Garáže- předseda P. Busolín, členové P. Popelka ml., p. P. Popelka st. 

Koupaliště-předseda P. Busolín, členové K. Singrová, P. Popelka st. 

-Pí. starostka informovala přítomné Z.O. a občany, že doposud nebyla uhrazena faktura za pronájem Bistra na 

koupališti. Pan Michek je momentálně v zahraničí, jakmile se vrátí, bude to řešit. 

-Pí. starostka informovala, jaký je stav financí na obecních účtech. 

-Informace, jak se vyvíjí kauza výstavby kanalizace v obci. Firma STANTER podala odvolání na ÚHOS. V současné 

době se nedá pokračovat, je sjednaná schůzka nového vedení obce s p. Ing. Kocůrem.  

-Revitalizace rybníka- byly posunuté lhůty. 

-Re-use centrum – pokračuje. 

-Obec musí vrátit dotaci 2 160 tis. Kč na kanalizaci, z důvodu podání odvolání firmou STANTER. Nestihla se uzavřít 

v termínu smlouva. V budoucnu by ale dotace měly být znovu, jenom se zatím neví termín.      

        Zastupitelstvo obce ukládá: 

       Zvážit, zda by nebylo dobré nabídnout k prodeji stavební pozemek na Horním Růžově, který získala obec směnou       



       pozemků s p. Petrem Michkem. Z.O. se poradí a tuto možnost zváží. 

                Odpovídá: celé Z.O. 

          Termín: co nejdříve    

 

 

         Kateřina Singrová 

         Starostka obce       

       Zapisovatel:  Komárková Dagmar 

 

 

Ověřovatelé.: p. Tomáš Skácel 

                                     

                                   p. Mgr. Renata Navrátilová 

 

 

 

Ve Stražisku dne: 14. 11. 2022   

 


